
RESUM PLE 12/09/2022 

 

Fem un minut de silenci per una víctima violència masclista a Maçanet de la Selva ( 9 víctimes 
al 2022) i per Ferran Merino (va ser defensor del vilatà) traspassat fa uns dies. 

Llegim una declaració institucional de suport a la població Afganesa. 

 

• Preguntem per Decrets d’Alcaldia 
 Activitat Aiguagim, cost i número assistents. 5.400 euros. 180 sessions, 

30€/sessió.  2 grups de 50 i 65 persones (1h-2h/setmana) 
 Modificació de crèdit núm 5: 

 Interessos de demora per valor de 7.509,14 euros. 
 Detall subvenció programes de solidaritat per valor 10.459,08 euros. 
 Assignació grups polítics: 2.532 euros. 

 Contractació durant 9 mesos d’una aux. administrativa per acumulació de 
tasques, demanem a quin departament? 

 

• Votem a favor de l’inici del tràmit per fer fill predilecte a JOAN PANNÓN. 
 

• Ens abstenim en la modificació crèdit núm 8 per valor de 97.051,60€. 
 

 Hi ha 22.527,64 € per ampliació de l’activitat tobogan a la Festa Major estiu. 
 21.150 € per comprar carrosses de reis. Demanem aclariment per haver-hi una 

aprovació anterior amb un import de 28.200€. 
 Demanem aclariment per servei Creu Roja Festa Major estiu per valor de 

7.473,96 €. 
 

• Presentem moció per la modificació dels trams i les tarifes d’aigua potable. La retirem 
per estudiar la proposta amb les dades que ens facilitarà la companyia i consensuar-la 
amb tots els grups. 
 

• Votem a favor del manifest social per l’amnistia i autodeterminació. 
 

• El PSC retira una moció per millorar la redistribució de beneficis fiscals, per estudiar-la 
amb el ple d’ordenances que es farà en breu. 

 
• Votem a favor de la moció en suport al 5è aniversari de l’1 d’octubre amb el 

compromís de col·locar una placa a l’edifici de la Velcro detallant els centres de votació. 
 

• Interpel·lacions: 
 
 El PSC pregunta sobre l’execució d’inversions als centres escolars, centres de la 

gent gran i per a joves. 
 PSC pregunta sobre la retenció del cobrament dels tributs de l’Estat. 

 
• Preguntem: 

 Perquè no ens arriba la resposta del recurs a l’enderroc de la Velcro. 
 Reclamem per 4a vegada tenir l’organització del personal i reunió amb regidor. 



 Preguntem per unes jornades per a empreses i autònoms sobre les subvencions 
Next Generation. 

 Preguntem per la valoració que es fa del servei de la piscina municipal, degut a 
faltes de conducta per part d’alguns usuaris i la manca de direcció per part de la 
regidoria. 

 Preguntem per les obres del c/ Josep Soler que s’allarguen inexplicablement i ja 
s’haurà de concedir una 2a pròrroga a partir del 27 de ssetembre. 

 Posem de manifest el nostre desacord i demanen explicacions per l’aturada dels 
Consells d’Administració de la Companyia d’Aigües des del 6 de juny per decisió 
del seu President. 


